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Omówienie posiedzenia Okręgowej Rady Lekarskiej
z 23 marca 2010 r.

Istotne zmiany
w strukturze WIL
KKoolleejjnnee  ppoossiieeddzzeenniiee  OOkkrręęggoowweejj  RRaaddyy  LLeekkaarrsskkiieejj,,  kkttóórreemmuu  pprrzzeewwooddnniicczzyyłł
pprreezzeess  KKrrzzyysszzttooff  KKoorrddeell,,  ooddbbyyłłoo  ssiięę  2200  mmaarrccaa..  

Przedstawiono nam sprawy związane z budżetem WIL.
Najpierw informacje przekazał przewodniczący Komisji
Finansowej, kol. Krzysztof Musiałek, a następnie założenia
do budżetu na 2010 r. skarbnik, kol. Jerzy Skrobisz. Zrów-
noważył przychody i rozchody, uwzględniając konieczne
wydatki na dokończenie inwestycji rozpoczętych w ubie-
głym roku: siedziby w Poznaniu i delegatury w Kaliszu.
Pozostało jeszcze wiele prac do wykonania, szczególnie 
w Kaliszu, aby można było uznać ten budynek za repre-
zentacyjny. Prezes przedstawił uchwałę Okręgowej Komi-

sji Rewizyjnej o rozpoczęciu badania sprawozdania finansowego z wykonania
budżetu WIL za rok 2009 (tzw. audyt).

Powołano nowego mediatora, kol. Stanisława Gajewskiego, dla postępowań
mediacyjnych w przedmiocie odpowiedzialności zawodowej.

Usiłowano powołać nowego przewodniczącego Komisji Sporu i Rekreacji,
niestety, nie udało się. Po rezygnacji z tej funkcji kol. Wojciecha Łąckiego (nie
może jej pełnić, gdyż został szefem Naczelnego Sądu Lekarskiego – gratula-
cje!!!) nikt nie czuje się na siłach, aby przejąć pałeczkę. No cóż, niewielu leka-
rzy pasjonuje uprawianie sportu. 

ORL podjęła uchwałę o zmianie w regulaminie Komisji Kształcenia. Każdy
członek WIL, który ubiega się o pomoc finansową na cele szkoleniowe musi
wykazać się brakiem zaległości w płatności składek. Płaćmy składki regular-
nie – te pieniądze przekazywane są z powrotem lekarzom potrzebującym
wsparcia finansowego: na szkolenia i pomoc socjalną.

Kol. Andrzej Obrębowski poinformował o postępie prac nad utworzeniem
delegatury poznańskiej. Po rozpatrzeniu wszystkich za i przeciw wydaje się,
że nowa delegatura nie jest potrzebna. Jak mówi kol. skarbnik – to mnoże-
nie bytów. Z pracy komisji wyłania się raczej możliwość utworzenia kół
terenowych na bazie jednego lub kilku powiatów. I tylko, jeśli będzie to ini-
cjatywa lekarzy, którzy chcą integracji środowiska, a nie narzucony odgór-
nie przepis.

Rada dokonała istotnej zmiany w strukturze WIL. Widząc konieczność lep-
szego zarządzania naszą Izbą, lepszej i skuteczniejszej pracy na rzecz lekarzy,
podjęła uchwałę o etatyzacji prezesa ORL WIL. Wiąże się to jednocześnie 
z likwidacją stanowiska dyrektora biura. Prezes do swoich dotychczasowych
dołączy obowiązki dyrektora i będzie codziennie na terenie Izby. Na pewno
polepszy to dostępność i obsługę lekarzy, a jednocześnie poprawi nadzór nad
pracownikami. Następnym etapem poprawy działalności biura będzie etatyza-
cja, czyli sformalizowanie pracy innych członków Prezydium ORL: wicepre-
zesów oraz skarbnika i sekretarza. Zmiany te powinno zatwierdzić jednak
nasze najwyższe ciało – Zjazd. 

Przyjęto porządek obrad XXXI Okręgowego Zjazdu Lekarzy WIL, który
odbędzie się 17 kwietnia w siedzibie PAN przy ul. Wieniawskiego. Prezes
ORL proponuje damską obsadę Prezydium Zjazdu, więc jest szansa, że obra-
dować będziemy sprawnie i krótko. Zapraszam delegatów na godz. 9.

SEKRETARZ ORL IWONA JAKÓB


